

## **Naïma Bentayeb**

### **Bio (Eng)**

Naïma Bentayeb is an in-house researcher at SHERPA University Institute and an adjunct professor at ENAP and at McGill University, School of Social Work. Dr. Bentayeb holds degrees in public administration and program evaluation. She conducts evaluations and researches about structural and systemic issues concerning immigrants, as well as adapted community and institutional responses to the needs of this population. She is as well interested in youth protection and youth mental health, particularly in an ethnocultural context. Dr. Bentayeb advocates a developmental and a participative approach.

### **Bio (Fr)**

Naïma Bentayeb est chercheure d'établissement à l'Institut universitaire SHERPA et professeure associée à l'École nationale d'administration publique (ENAP) et à l'école de travail social de l'Université McGill. Dr Bentayeb mène des évaluations et des recherches axées sur les milieux de pratique communautaires et institutionnels. Elle s'intéresse particulièrement aux enjeux structurels et systémiques concernant l'accueil, l'installation et l'intégration des nouveaux arrivants, ainsi qu'aux réponses adaptées, communautaires et institutionnelles, aux besoins de cette population. Avec une perspective multidisciplinaire et intersectionnelle, elle met de l'avant une approche développementale et participative axée sur les apprentissages et l'amélioration continue des pratiques.

Affiliation:

École nationale d'administration publique (ENAP)

McGill University, Social Work School // Université McGill, École de travail social